
     

 

 

SCHRIFTELIJKE  VRAAG 
 

Indiener: Paul Knuvers en Andra Weg/ GroenLinks 
 
Datum indiening vraag: 28 maart 2018 
 
Datum verzending antwoord: 
 

Formulering: vergunningverlening KPN antennemast Haarlo 
 
KPN heeft een vergunningsaanvraag ingediend voor plaatsing van een mast aan de 
Dennenweg. Zoals u bekend zal zijn, waren er al in het voortraject vanuit de bewoners 
bezwaren geuit tegen deze plek. M.n. vanwege de ligging op de rand van het 
natuurnetwerk, op een zichtlijn van de es en direct langs de wandelroute om Haarlo. Het 
verbaast GroenLinks dan ook, dat er nu toch voor deze plek een aanvraag wordt gedaan. 
Naar het zich laat aanzien wordt zo een dreigende juridische procesgang ingezet. En dat 
is jammer, frustrerend voor inwoners van Haarlo en duur.  
En dat terwijl allen die hierbij betrokken zijn graag aan een oplossing willen bijdragen die 
een goed bereik in Haarlo en omgeving mogelijk maakt. Wat dit betreft roept GroenLinks 
het college dan ook graag op, om in het afwegingsproces de belangen van Haarlo en 
haar inwoners voorop te zetten en niet die van de marktpartij, i.c. KPN. 
 

Vraag: Heeft u (bestuurlijk dan wel ambtelijk )vooroverleg gehad met KPN tussen 
december en nu m.b.t. de locatie Dennenweg zoals nu door KPN aangevraagd? Zo ja, 
heeft u hen in dat verband ook geïnformeerd over de beperkingen op het gebied van 
RO, bestemmingsplan, GNN en antennebeleid? Kunt u aangeven welke beperkingen u 
hier zelf ziet?  
Antwoord:  

Vraag: Kan op deze plek (Dennenweg) bijvoorbeeld ook een middelgrote windmolen 
gerealiseerd worden? 
Antwoord:  

Vraag: Is het juist dat KPN de antennemast wil (gaan) gebruiken voor haar G5 netwerk 
i.p.v. G4? Kunt u hierover bevestiging vragen bij KPN? 
Antwoord:  
 
 
Vraag: Indien gebruik voor G5 de bedoeling is, voldoet de maximale straling vanuit 
deze plek dan aan de huidige Europese aanbevelingen? 
Antwoord:  
 
 
Vraag: Heeft u kennis genomen van het voornemen van het ministerie van EZ om 
wettelijk de hoeveelheid elektromagnetische straling van zendmasten i.v.m. het G5 
netwerk vast te leggen? Welke gevolgen trekt u hieruit voor het aanvragen van 
plaatsing van masten die tussen nu en de wettelijke regeling gedaan worden? Deelt u 
de mening van GroenLinks dat een moratorium in dit geval op zijn plaats is? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord: 
 
Vraag: Deelt u onze mening dat, i.v.m. het G5 netwerk en de toename van het aantal 
antennes dat daarbij nodig is, nieuwe kaderstelling voor het plaatsen nodig is? 
Antwoord: 
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Toelichting: 

1. Schriftelijke vragen worden kort en duidelijk geformuleerd.  
2. Het antwoord volgt binnen 14 dagen nadat ze zijn ingediend bij de griffie.  
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. Het antwoord zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.  

 

 


